
Vuurwerkverbod
De burgemeester heeft tijdens zijn nieuwsjaarstoespraak uitspraken 
gedaan over het verbieden van knalvuurwerk en pijlen. 
- Is de burgemeester van plan om dit in Rijswijk voor komende jaarwisseling 
mogelijk te maken, onafhankelijk van de ontwikkelingen over een eventueel 
landelijk verbod?
- Hoe staat de burgemeester tegenover een algeheel vuurwerkverbod in 
Rijswijk?

Right to Challenge
- Is het op dit moment mogelijk voor Rijswijkse inwoners om de gemeente 
uit te dagen volgens Right 2 Challenge?
- In Pasgeld is er een groep actieve bewoners met alternatieve plannen 
voor Pasgeld-Oost. Door wethouder van der Laar is verteld dat zij een right 
2 challenge kunnen doen. Is dat inderdaad op dit moment mogelijk? En zo 
niet, wat is er nodig om dit mogelijk te maken?
- Een van de voorwaarden bij right 2 challenge is dat het alternatieve plan 
goedkoper is dan het plan van de gemeente. In hoeverre is een right 2 
challenge geschikt en passend in deze situatie?
 
Kaders voor burgerparticipatie
In de begroting wordt aangekondigd dat er kaders voor participatie wordt 
opgesteld in 2020. Voor wanneer is het opstellen van deze kaders 
voorzien? En hoe ziet het proces eruit?

IB 19 132 evaluatie ganzenbeheer 2019
In de evaluatie van 2018 en 2019 staat aangegeven de succesvolle 
diervriendelijk Rijswijkse aanpak van het ganzenbeheer uitgedragen moet 
blijven worden in de regio Delfland en de Provincie Zuid-Holland, waar het 
vergassen van ganzen de aanpak is. Is er zicht op hoe sinds deze twee 
evaluaties door hen naar deze aanpak wordt gekeken? Verwacht de 
wethouder dat er verandering zal plaatsvinden in de aanpak van de 
buurgemeenten?

IB 19 140 jaarverslag leerplicht 2018-2019
N.a.v. het leerplichtverslag van vorig jaar kwam naar voren dat 
basisscholen niet vanzelfsprekend meewerken als het gaat om het melden 
van verzuim. De wethouder had hier zijn zorg over uitgesproken. Nu is het 
aantal meldingen relatief verzuim PO afgenomen van 48 naar 42, terwijl de 
andere meldingen zijn toegenomen. Heeft dit met hetzelfde probleem te 
maken? Kan de wethouder aangeven welke vervolgstappen hierin worden 
gezet?
In het leerplichtverslag van vorig jaar werd duidelijk dat het aantal PV’s flink 
was afgenomen door de methodische aanpak schoolverzuim (MAS). De 
MAS schrijft voor dat bij verzuim de jongere en ouders/verzorgers zoveel 



mogelijk de kans moeten krijgen om middels hulpverlening het verzuim te 
stoppen. Het aantal PV’s is dit jaar gestegen van 5 naar 16. Dit is een 
behoorlijke toename. Hoe kan de wethouder dit verschil verklaren? 
Het aantal keer dat beroep is gedaan op lichamelijk of psychisch 
ongeschiktheid bij vrijstelling van inschrijfplicht, is toegenomen van 7 naar 
21 kinderen. Kan de wethouder verklaren waar deze toename door komt? 
Welke stappen zullen hierin worden genomen?


